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Hej, 

Jag skriver som sagt angaende bouleplanen i Hjorthagen. Den anvands nastan 
aldrig, utan anvands mest nar det ar valborg. For att gora den lite mer anvandbar, 
hade man under vintrar kunnat gora om den till en isbana. Det hade verkligen inte 
varit en stor bana att aka runt pa, men om ett eller tva ma! hade stallts fram, hade 
ishockeyintresserade i naromradet haft nagot att skjuta pa. Malen skulle vara latta 
att flytta pa, om man vill ha storre yta for konstakning, Iara sina barn att aka 
skridskor pa, etc. For att forhindra att nagon tar malen, men att de samtidigt gar att 
lyfta undan for mer yta, hade de kunnat sitta fast i kedjor. 

Sidorna ar ungefar 8 meter x 15 meter, vilket ar en yta pa 120 kvadratmeter. 

Det som skiljer gruset at fran de lagda stenplattorna bredvid ar tra, vilket kanske 
kan skadas av isen. Nagot behaver kanske sattas emellan. 

Med de framtidens mildare vintrar, hade kanske ett kylsystem behovs for att sakra 
is under hela vintern. 

Belysning finns redan till viss del, bada fran sjumannaplanen pa Hjorthagens IP 
precis bredvid, men aven fran gatlyktor vid gangvagen som ocksa ar precis intill. 
Detta kanske inte racker nar det ar riktigt morkt ute. Vilket skulle kunna innebara 
att ytterligare ljus behovs, 

Om manga skulle anvanda isbanan, kan kvaliten snabbt bli dalig, eftersom banan ar 
sa liten. 

Har kommer nagra bilder pa boulebanan + en bild pa hur det lange funnits is for 
den intresserade i Hjorthagsornradet: 


